
nedokážeme docenit ten neuvěřitelný patriotismus 
a sociální cítění, které má tato firma к našemu městu 
a kraji. Naší další snahouje nastavení transparentnosti 
ve všech městských organizacích, vylepšovat sociální 
služby ve městě, nemohu neříct, že je nutné neustále 
zvyšovat pocit bezpečí občanů a činit všechny kroky 
к tomu, aby se nám v našem městě dobře žilo.

Změnil se podle Vás Sokolov po roce 1989?
V Sokolově žiji od roku 1968 a musím říct; že se 
z mého pohledu změnil neuvěřitelně. Myslím si, 
že pomalu mizí nálepka průmyslového města,1 ale 
naopak lidé, kteří к nám přijedou, jsou překvapeni 
tím, jak je Sokolov zelený, kolik je tu možností 
sportovního vyžití a kolik staveb se opravilo. Za to 
patří veliký dík předchozím zastupitelstvům. Udělali 
v tomto ohledu obrovský kus práce.

Ale problémem zůstává třeba zavřená škola v Soko
lovské ulici?
Tak tohle je stále aktuální téma, к němuž se často 
vracíme. Návrhů se objevilo několik. Všechna řešení 
mají svá pro, ale i proti. Mně osobně by se zamlou
valo zařízení s veškerým komfortem a službami pro 
staré lidi, kteří se již o sebe sami nemohou postarat. 
Ale celkově to je téma složité, které potřebuje zvážení 
mnoha aspektů a pro jakékoliv rozhodnutí vyžaduje 
nesmírnou uvážlivost.

Jak se podle Vás osvědčují asistenti prevence krimi
nality?
Asistenti prevence kriminalityjsou námětem na časté 
diskuze. Má filozofieje v tomto ohledu jasná. Pokud 
mám a chci mít spoluodpovědnost za bezpečnost ob
čanů v našem městě, musím využít všechny dostupné 
možnosti, jak zabránit páchání protiprávních jednání 
v ulicích města. Možná se někdy zapomíná na to, 
že všechny aktivity v oblasti bezpečnosti musí být 
realizovány pro občana, neboť občan je náš zákazník. 
Podstatné je, že nikdo nechce být obětí trestného činu 
nebo přestupku, a proto je primárním úkolem pre
vence. Musíme udělat vše pro to, aby občan nemusel 
zažít jakékoliv protiprávní jednání na vlastní kůži. Já 
se tedy společně za podpory zastupitelstva snažím 
využít všechny možnosti, které využít jdou. Asistenti 
prevence kriminality odvádějí velký kus práce, která 
možná není na první pohled vidět. Pracovníci v této 
pozici jsou schopni velmi rychle reagovat na rodící 
se konflikty mezi majoritou a minoritou, v mnoha 
případech dokázali zajistit školní docházku u rom
ských dětí, které opakovaně nedocházejí do školy, 
dokáží jednodušeji a bez konfliktu vyřešit drobné 
narušování veřejného pořádku v místech, kde žijí 
Romové, atd. Sokolov má jistě své problémy v oblasti 
soužití majority a minority, ale já říkám, že zatím se 
nám i díky APK daří tyto problémy řešit a zatím jsme 
nemuseli zažívat demonstrace a policejní manévry.
V neposlední řadě vnímám pozici APK i jako určitou

motivaci pro ostatní. Chtěl bych, aby si lidé uvědomili, 
že není důležité, jakou máš barvu pleti, alejakýjsi člověk 
a zda dokážeš být prospěšný svému městu.

Myslíte si, že myšlenku Sokolov -  bezpečné město se daří 
naplňovat?
Projekt Sokolov -  bezpečné město bych více než myšlen
ku vnímal jako poslání a cíl. Je to filozofie práce, o které 
jsem již hovořil. Hlavním pilířem musí být občan a jeho 
požadavky, přání a zejména jeho ochrana. Podstatnéje, že 
zastupitelé vnímají bezpečnost ve městě jako svoji odpo
vědnost, a to zase tak běžné není. Většinou se vše „hází“ 
rta policii. To je začátek správné cesty, která je postavena 
na aktivní spolupráci města, Policie ČR, nevládních 
organizací atd. a vzájemné aktivní komunikaci mezi tě
mito subjekty a občanem. Máme před sebou ještě mnoho 
práce, je potřeba mnoho věcí zlepšit a dopracovat.

Vidíte v tomto úsilí ještě nějaké rezervy?
Máme mnoho rezerv a oblastí na zlepšení. Jedním 
z hlavních úkolů je určitě řešení parkování ve městě. 
Byl jsem pověřen jako radní problematikou dopravy. 
Vznikla pracovní skupina, která dopravu v klidu začala 
velmi aktivně řešit. Jsou v ní opravdoví odborníci, se 
kterými je radost pracovat, a myslím si, že se situace 
kolem parkování vyvíjí správným směrem. Dalším 
problémem, kde máme opravdu co zlepšovat, je pro
blematika veřejného pořádku, zejména volný pohyb 
psů, znečišťování města, rušení nočního klidu a další 
skutečnosti, jimiž se zabýváme a hledáme řešení.

Funkcí Vám přibylo, volného času ubylo, čemu se 
věnujete mimo veškeré povinnosti?
Je pravdou, že mi moc volného času nezbývá. Bohužel 
to nejvíc odnáší moje rodina. Snažím se chodit každý 
den do posilovny, kde se snažím protáhnout si tělo 
a udržovat se v kondici. Často říkám svým strážníkům, 
že berou peníze i za to, že od nich občané očekávají, 
že budou v dobré fyzické kondici. Byl bych špatný šéf, 
kdybych nešel příkladem. Když mi vyjde čas, jdu si 
i zaběhat anebo vyrazíme s rodinou na nějakou túru.

Co byste rád řekl do závěru?
Závěrem bych chtěl moc poděkovat všem, kteří mi dali 
možnost je zastupovat v zastupitelstvu města. Bylo to 
pro mne obrovské překvapení, když jsem viděl, kolik 
jsem dostal hlasů. Jako celoživotní policista, kdy toto 
povolání nepatří к těm oblíbeným, jsem očekával opak. 
Je to pro mne čest, závazek a odpovědnost. Moc bych si 
přál, abych mohl za tři a půl roku s klidným svědomím 
konstatovat, že jsem se podílel na tom, že se naše město 
posunulo zase o kus dál, nemusel se za svoji práci pro 
město stydět a mohl se lidem ve městě podívat s klidem 
do očí. Jako zastupitel města jsem všem občanům 
města к dispozici pro případ dotazů, námětů, stížností 
a přání na elektronické adrese: petr.kubis@mp-soko- 
lov.cz nebo telefonní lince 359 808 194.
Děkuji za rozhovor.
PhDr. Helena Kavková, redaktorka
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